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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. október 17-én 

17.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Béni Norbert    polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Fenyő Tibor    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

Tordai Levente          képviselő   

 

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

   Terbéné Szabolcsi Györgyi   hatósági csoportvezető 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Megjelentek:  Gelencsér István bizottsági tag 

(1.) napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Béni Norbert polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtti felszólalásra senki nem jelentkezett.  

Ismertetem a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel küldtünk ki három előterjesztést. A Társulási Tanácsokba képviselő delegálása, a 

hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátásokról 

szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához és a Berhidai Szociális 

Társulás megállapodás módosítása tárgyú előterjesztést. 

Napirenddel kapcsolatban van hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja, hogy a sürgősséggel kiküldött Társulási Tanácsokba képviselő delegálása tárgyú 

előterjesztést felvegyük a nyilvános ülés napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre a Társulási 

Tanácsokba képviselő delegálása tárgyú 150/2024. számú előterjesztést. 
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Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja, hogy a sürgősséggel kiküldött hozzájárulás 

Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátásokról szóló 

15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához tárgyú előterjesztést felvegyük a 

nyilvános ülés napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre a Hozzájárulás 

Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátásokról szóló 

15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához tárgyú 151/2024. számú 

előterjesztést. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja, hogy a sürgősséggel kiküldött Berhidai Szociális 

Társulás megállapodás módosítása tárgyú előterjesztést felvegyük a nyilvános ülés 

napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre a Berhidai 

Szociális Társulás megállapodás módosítása tárgyú 152/2024. számú előterjesztést. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki egyetért azzal, hogy „A házi gyermekorvosi praxis 

betöltésével kapcsolatos intézkedések” tárgyú előterjesztést zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

196/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „A házi 

gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések” tárgyú, 

148/2024. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Önkormányzati lakásokkal 

kapcsolatos döntések” tárgyú előterjesztést zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

197/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Önkormányzati 

lakásokkal kapcsolatos döntések” tárgyú, 149/2024. számú előterjesztés 

zárt ülésen történő tárgyalását.  
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Béni Norbert polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Gelencsér István nem önkormányzati képviselő eskütétele 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (139/2024.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Beszámoló az I-III. negyedéves szociális ellátásokról (144/2024.)  

5.) Képviselő-testület 2024 évi téli ülésszakaszának munkaterve (138/2024.) 

6.) 2025 évi adókoncepció (145/2024.) 

7.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (143/2024.) 

8.) Költségvetést érintő módosítások (147/2024.) 

9.) Bölcsőde téli zárvatartása (141/2024.) 

10.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz csatlakozás (146/2024.) 

11.) A polgármestert megillető szabadság 2024 évi ütemezése (140/2024.) 

12.) Társulási Tanácsokba képviselő delegálása (150/2024.) 

13.) Hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális 

ellátásokról szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához (151/2024.) 

14.) Berhidai Szociális Társulás megállapodás módosítása (152/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

1.) Tájékoztató a 2024 évi beruházásokról, felújításokról (142/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Gelencsér István nem önkormányzati képviselő eskütétele 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Képviselő-testület a 2024. október 10-i alakuló ülésén 

Gelencsér Istvánt megválasztotta a Humán Bizottság külső tagjának, aki azon az ülésen nem 

tudott jelen lenni. Felkérem Gelencsér István megválasztott nem képviselő bizottsági tagot, 

hogy tegye le az esküt. 

Kérem, mondja utánam az eskü szövegét. 

„Én, ……………… becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 

annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; 

bizottsági tagsági tisztségemből eredő feladataimat Pétfürdő település fejlődésének 

előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára 

gyakorlom. 

(Az eskütevő meggyőződése szerint) 

Isten engem úgy segéljen!” 
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Gelencsér István megválasztott nem önkormányzati képviselő bizottsági tag letette az esküt. 

 

(Az esküokmány a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Béni Norbert polgármester: Kérem Gelencsér Istvánt, hogy jöjjön az asztalhoz és írja alá az 

esküokmányt. 

 

Gelencsér István megválasztott nem önkormányzati képviselő bizottsági tag aláírta az 

esküokmányt. 

 

(Az esküokmány a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 139/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

198/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

148/2024.(VIII.8.), 157/2024.(VIII.29.), 158/2024.(VIII.29.), 

165/2024.(VIII.29.), 171/2024.(IX.26.), 176/2024.(IX.26.), 

177/2024.(IX.26.), 178/2024.(IX.26.), 179/2024.(IX.26.), 

180/2024.(IX.26.). 
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3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Béni Norbert polgármester: Október 1-jén voltam először a hivatalban. Október 3-án 

megtörtént az átadás-átvétel. Ezt elég hosszúra terveztük, de 10 perc alatt lezajlott. Meglepődött 

a Kormányhivatal embere is, hogy ilyen gyorsan végbement az egész. A jegyzőkönyvre volt 

kíváncsi, azt megnézte, érdeklődött, hogy van-e problémás ügy és mivel nem volt 10 perc alatt 

aláírtuk az átadás-átvételi jegyzőkönyvet.  

Október 3-án a Geosan tartott egy belső gyakorlatot. Erről értesítette a Hivatalt, ha esetleg a 

lakosság betelefonál valamilyen oknál fogva füstre hivatkozva, akkor mondjuk meg, hogy az 

egy sima gyakorlat náluk.  

Október 3-án a Balaton-felvidéki Nemzeti Park keresett meg minket, hogy rákvarsákat 

helyeznének ki a tóhoz, ugyanis vörös mocsári rákokról érkezett hozzájuk bejelentés. 

Részletesen elmondta az illető, aki hívott minket, hogy ez a vörös mocsári rák szétfúrja a talajt 

és ezzel óriási gazdasági károkat tud okozni. Engedélyt adtunk a rákvarsák kihelyezésére és 

elektromos futtató halászgépet is hoztak. Meg volt a felmérés, a tótól keleti irányba 3,4 km-ig 

találtak ilyen rákokat. Jelentés fog erről készülni, amiből kapunk egy példányt és ez alapján 

intézkedésekre lesz szükség.  

4-ére a Nitrogénművek vezérigazgatója, Pilka Lajos kért találkozót. Ismerkedési témája volt a 

találkozónak.  

10-én megtartottuk az alakuló ülést, ami rendben lezajlott.  

11-én elkezdődött a vasúti átjáró felújítása és itt úgy fogalmaztak a pétiek, hogy el is esett Pét. 

Kint jártunk a Hivatalból fél 9 magasságában, akkor már a jelzőlámpás irányítást kézi 

irányításra cserélték. Ezzel próbálták gyorsítani az áthaladást. Szerencsére ez a felújítás 

szombaton befejeződött, vasárnap hajnalban már nyoma sem volt.  

Bejelentés érkezett vaddisznó csordáról a kiskertekben, ezt majd a vegyes ügyekben 

részletesebben elmondom.  

Liszt Ferenc utca 5. társasházzal kapcsolatban beszéltem Tóth József közös képviselővel, úgy 

tűnik, hogy minden rendben van és lassan elkezdődhet a visszaköltözés az épületbe.  

Folyamatban van a településtervezés, többször voltak itt kint a tervezők. Egyelőre fotózzák és 

felmérik a települést. 

Ma kettő órától Veszprémben volt egy fórum, amelyen a jövő évi iparűzési adóval kapcsolatban 

tartottak beszámolót. A jövő évi iparűzési adónk úgy fog kinézni, hogy befagyasztják a 2024 

évi szinten az iparűzési adót, ami afölött van, elviszik a járási nagykalapba. Ha nem éri el ez az 

összeg a 250 millió forintot, akkor ki fogja egészíteni központilag az állam 250 millió forintra 

és ezt fogják visszapályázni a járási települések bizonyos pályázati feltételekkel és eljárásokon 

keresztül. Vetítettek ki egy prezentációt, ahol 14 pontja lesz ennek a pályázatnak és 

leghamarabb ebből pénzt 2025 júliusában fogjuk látni. Van egy kalkuláció, amit a 

Pénzügyminisztérium készített. Nagyjából 53,7 milliót fognak így elvonni tőlünk. Ez bemegy 

a nagy kalapba és az a kérdés, hogy onnan mennyit fogunk tudni visszapályázni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez azt jelenti, hogy márciusban nem lesz adófeltöltés? 

 

Béni Norbert polgármester: Az adófeltöltés folyamatos lesz, csak nem haladhatjuk meg a 

2024-es szintet. Úgy fogalmaztam, hogy egy évvel visszalöknek minket, ugyanis rá következő 

évben ez a szint 2025-es lesz. 2025-ben a 2024-es szintig engedik az iparűzési adót, 2026-ban 

2025-ös szintig. Mindig egy évvel korábbi szintig engedik. A fölötte lévő rész megy a közösbe.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden évben elérjük a 2024-es szintet? 

 

Béni Norbert polgármester: 2025-ben a 2024-es szintet érhetjük el, 2026-ban a 2025-öst 

szintet érhetjük el és így tovább. Gördül előre. Mindig az előző éves iparűzési adót engedik. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Attól nőhet? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem nőhet, mert elviszik. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A tetejét viszik el.  

 

Béni Norbert polgármester: Nőhet az adóbevételünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 2024-es szinten fog befagyni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nálunk, de amit vihetnek, az nőhet.  

 

Béni Norbert polgármester: Ha nem éri el a 250 millió forintot, akkor kiegészíti, más nagyobb 

településen 500 millió forintra egészíti ki. Úgy értelmeztem, hogyha túllépjük a 250 millió 

forintot, akkor is itt marad a teljes összeg, csak pályázni lehet rá.   

 

Fenyő Tibor képviselő: Szolidaritási hozzájárulás megmarad, vagy törlődik és ez lesz 

helyette? 

 

Béni Norbert polgármester: A szolidaritási hozzájárulás megmarad. Ez is kérdéses, ha ezt 

befagyasztják, akkor a központi támogatásokra is hasonlót terveznek. Ha viszont a szolidaritási 

hozzájárulást a jövő évi tényleges iparűzési adóbevételhez kalkulálják, akkor a központi 

támogatást valamennyivel növelni fogják, de ezt nem mondták meg, hogy mennyivel fogják 

növelni. 

 

Fenyő Tibor képviselő: Nem mindegy, hogy az elvonás utáni adóalapot néznek, vagy a teljes 

összeget, leszedik az 53 millió forintot és utána még… nem mindegy.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy a lényeg, hogy megszorítás lesz. 

 

Béni Norbert polgármester: Megszorítás lesz. Ha ezt az 53,7 millió forintot vissza tudjuk 

pályázni, akkor nullán vagyunk, ha ennél kevesebbet ezzel az új bevezetett rendszerrel, akkor 

veszteségesek lettünk, ha többet, akkor meg nyertünk rajt. Itt a kistelepülések nyernek, ahol 

nagyon minimális az iparűzési adó, mert ők is ugyanígy pályáznak.  

Ezen a fórumon találkoztam Ősi polgármester asszonyával, aki Várpalota polgármester 

asszonyával egy bicikli útról kezdett el tárgyalni. Jeleztem, hogy lehet, hogy szeretnénk ehhez 

csatlakozni. Öskü polgármestere meg megállított, hogy biztos lesz egy közös ügyünk és 

területcserét emlegetett, a Péti szőlőhegyet.  

Ennyi történt az előző ülés óta eltelt időben. 
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4.) Beszámoló az I-III. negyedéves szociális ellátásokról (száma: 144/2024.)  

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

                              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

      Humán Bizottság 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, kiegészíteni való? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

199/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármester, a Jegyző és a Humán Bizottság által előterjesztett – 2024. I-

III. negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót elfogadja. 

 

 

5.) Képviselő-testület 2024 évi téli ülésszakaszának munkaterve (száma: 138/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A következő három hónap üléseiről szól az előterjesztés. A 

bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, hozzászólás, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

200/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület 2024 évi téli ülésszakának munkatervét a melléklet 

szerint elfogadja.  
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Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjek figyelemmel. 

 

Határidő végrehajtás: folyamatos 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

  Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6.) 2025 évi adókoncepció (száma: 145/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

201/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármester által előterjesztett adókoncepció megtárgyalása alapján úgy 

határozott, hogy 2025. január 1-jétől a helyi adók mértékén nem kíván 

változtatni, új adónemet nem kíván bevezetni. 

 

 

7.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (száma: 143/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Vélemény? Kiegészíteni való? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A tavalyi évhez képest sok változás nincs.  

 

Béni Norbert polgármester: Az idei állapotra van aktualizálva.  
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8.) Költségvetést érintő módosítások (száma: 147/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

202/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024 évi 

költségvetésében a „községgazdálkodás” szakfeladat dologi kiadásait 

1.000 ezer forinttal, az „orvosi rendelő” szakfeladat dologi kiadásait 700 

ezer forinttal megemeli az általános tartalékkeret terhére. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet soron következő 

módosításakor e döntésre legyen figyelemmel. 

 

Határidő: költségvetési rendelet soron következő módosítása 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

9.) Bölcsőde téli zárvatartása (száma: 141/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

203/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 
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a Bölcsőde zárva tartását  

2024. december 23-tól 2025. január 5-éig 

 

engedélyezi, feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el az 

5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) bekezdésének 

hatálya alá tartozó gyermek. 

 

A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről és 

az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2024. december 20. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét 

                     követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Plank Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: Béni Norbert polgármester 

 

 

10.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz csatlakozás  

(száma: 146/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Vélemény, kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

204/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2025. évi fordulójához is csatlakozni kíván. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a „Csatlakozási Nyilatkozat”-ot 

aláírja és az Emberi Erőforrás Támogatáskezelőhöz megküldje, valamint 

az „A” és „B” típusú pályázati kiírást – a 2.) pontban foglalt 

kiegészítésekkel - közzétegye. 
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2.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2025. évi fordulójához a Kulturális és Innovációs Minisztérium által 

közzétett pályázati kiírás mintákat az alábbiak szerint kiegészíti: 

 

a.) az „A” típusú pályázat 3. „A pályázat benyújtásának módja és 

határideje” pontjának „A pályázat kötelező mellékletei” alcíme c) 

bekezdésében, valamint a „B” típusú pályázat 3. „A pályázat 

benyújtásának módja és határideje” pontjának „A pályázat kötelező 

mellékletei” alcíme 2. pontjában a szociális rászorultság igazolására 

benyújtandó igazolásokat a Képviselő-testület a következők szerint 

határozza meg:  

 

(A szociális rászorultság igazolására az alábbi okiratok:) 

„- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja tartós betegsége, 

fogyatékossága esetén a Magyar Államkincstár hatósági bizonyítványát 

arról, hogy tartós betegség, illetve fogyatékosság alapján emelt családi 

pótlékot folyósít nevezett részére. 

- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja csökkent 

munkaképessége (50 %, 67 %) esetén az annak mértékét megállapító 

jogerős határozatot. 

- Árvaellátást megállapító határozat. 

- Illetékes Területi Gyermekvédelmi Szakszolgálat igazolása állami 

gondoskodásról. 

- Gyámhatósági határozat a gyámkirendelésről.” 

 

b.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogat 

minden érvényesen benyújtott Bursa Hungarica pályázatot. Az érvényesen 

benyújtott pályázatok elbírálásának prioritási szempontjait a következők 

szerint határozza meg: 

 

 Megnevezés súlypont 

a) 
a pályázó és a vele egy háztartásban élő egy 

főre jutó havi nettó jövedelme 
1 

b) A pályázó árva 0,3 

c) A pályázó félárva 0,5 

d) A pályázó állami gondozott vagy gyámolt 0,3 

e) 
A pályázó tartósan beteg vagy 

fogyatékossággal él 
0,6 

f) 
A pályázó kollégiumi ellátásban nem részesül 

és nem ingázik 
0,3 

g) A pályázó kollégiumban lakik 0,6 

h) 
A pályázó családjában tartósan 

beteg/fogyatékos vagy rokkant családtag él 
0,7 

i) 
a pályázó családjában több olyan személy él, 

aki felsőoktatási intézmény hallgatója 
0,6 

 

A támogatás mértékét a mindenkori beérkezett pályázatok száma alapján, 

jövedelemkategóriák kialakításával, 10.000.- Ft/hó összegtől 25.000.- 

Ft/hó összeghatárig állapítja meg a Képviselő-testület.   
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Határidő: a csatlakozási nyilatkozat megküldésére: 2024. október 30. 

                  a pályázatok kiírására: 2024. november 4.  

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

11.) A polgármestert megillető szabadság 2024 évi ütemezése (száma: 140/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: 10 nap szabadságom van, amit el kellett osztanom. Erről szól az 

előterjesztés. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

205/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester 2024. évi időarányos, összesen 10 nap szabadságának 

ütemezését – az előterjesztésében jelzett igényét figyelembe véve – az 

alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

2024. október 28. – 2024. október 31.  – 4 nap 

2024. december 7.     – 1 nap 

2024. december 14.    – 1 nap 

2024. december 20.    – 1 nap 

2024. december 23.     – 1 nap 

2024. december 30. – 2024. december 31. – 2 nap 

              

Határidő: folyamatos 

Felelős: Béni Norbert polgármester és 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

12.) Társulási Tanácsokba képviselő delegálása (száma: 150/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Két határozati javaslat van. Az egyik a Berhidai Szociális 

Társulás Társulási Tanácsába képviselő delegálása. A másik a Várpalota Kistérség Többcélú 

Társulása Társulási Tanácsának Pénzügyi Bizottságába képviselő delegálása. 

Elvállalnám a Berhidait, mert a Berhidai polgármester és a Vilonyai polgármester ennek a 

Társulási Tanácsnak a képviselője a saját településéről.  

A másik a Kistérségi Többcélú Társulási Tanács Pénzügyi Bizottságában Nagy Zsolt volt a 

delegált, helyette kellene választani. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az alpolgármester urat javasolom.  

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb javaslat? Nem volt. Elvállalod? 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen.  

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

206/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Berhidai 

Szociális Társulás Társulási Tanácsába Béni Norbert polgármestert 

delegálja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Társulási Tanács 

elnökének. 

 

Határidő: 2024. október 31. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja a 2. számú határozati javaslatot, hogy a Kistérségi 

Pénzügyi Bizottságba Miskolczi Ferenc alpolgármestert delegálja a Képviselő-testület, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

207/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Várpalota 

Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsának Pénzügyi 

Bizottságába Miskolczi Ferenc alpolgármestert delegálja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Társulási Tanács 

elnökének. 

 

Határidő: 2024. október 31. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 
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13.) Hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális 

ellátásokról szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához  

(száma: 151/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mennyiben változott? 

 

Béni Norbert polgármester: A térítési díjak változtak, de mi ezt nem vesszük igénybe.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Annyi, hogy az idősek napközi otthonában a lehetőség 

marad.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendelet-tervezetben több módosítás van rájuk 

vonatkozóan. Minket a térítési díj érintene, ha igénybe vennénk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kötelező, hogy ilyen lehetőséget biztosítson az 

önkormányzat? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, 2000 fő lakosú önkormányzatoknál vagy saját 

magának, vagy társuláson belül kötelező. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

208/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

szociális ellátásokról szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletét 

módosító rendelet-tervezetet, célzottan annak Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatát érintő, az idősek nappali ellátásának (Idősek Klubja) 

igénybevételére vonatkozó új díjakat tartalmazó mellékletét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5. § (5) bekezdése szerinti 

feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Berhida Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a Polgármestert, hogy e határozatot Berhida Város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2024. október 22. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 
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14.) Berhidai Szociális Társulás megállapodás módosítása (száma: 152/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Béni Norbert polgármester: Jegyző asszonynak átadom a szót. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annyira sürgősséges, hogy az anyagot tegnap délután 4 óra 

előtt töltöttük le. Berhidán felülvizsgálták a megállapodást és tisztelettel kérik a döntéshozatalt. 

Ide küldtek egy vadonatúj megállapodást. Felhívtam az aljegyző asszonyt, őt értem el. 

Kérdeztem, hogy pár szót beszéljünk róla, hogy mi ez. Én ezt nem módosításnak látom, hanem 

egy teljesen új megállapodásnak. Mondta, hogy igen, mert annyi mindent kellett volna 

módosítani. Próbáltam az előterjesztésben is leírni, hogy egyrészt 2016-ban volt a társulási 

megállapodás, azóta nem volt felülvizsgálva. Azóta rengeteg jogszabály változás volt, az 

indokolta, amiatt van újra fogalmazva a megállapodás. Ezt én is szoktam mondani 

rendeletmódosításnál, hogy nehéz úgy kezelni, hogy tele van kicsi számokkal a hatályos része 

és beszúrásokkal. Ahelyett mindig egyszerűbb egy új rendeletet csinálni. Valószínű a kollégák 

ezt csinálták Berhidán. Ami Pétfürdőre vonatkozna nagyon, nem tudom megmondani, hogy 

régen Berhidán hol volt az idősek klubja, de most egy teljesen új telephelyen vannak, ennek a 

címe került be a megállapodásba. Felül kellett vizsgálni a lakosságszámokat is. Maga a társulási 

megállapodás jogszabályszerű.  

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

209/2024.(X.17.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Berhidai Szociális Társulás Megállapodás felülvizsgálatára 

irányuló előterjesztést.  

 

A Képviselő-testület a felülvizsgálat eredményeként megalkotott új 

Megállapodást jelen határozat melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a Megállapodás aláírására, egyúttal felkéri, 

hogy a határozatot Berhida Város Polgármestere részére küldje meg. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2024. október 21. 

Felelős: Béni Norbert polgármester      

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Tájékoztatók:  

 

1.) Tájékoztató a 2024 évi beruházásokról, felújításokról (száma: 142/2024.) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Víz elvezetés, űrszelvényezés 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az Iskola utca 8-as szám előtt a felszíni víz csapadékvíz 

elnyelő rács teljesen el van dugulva. Kérem a Pétkomm Kft. felé elküldeni a megrendelést, hogy 

takarítsák ki.  

A másik, hogy a Templom tér. A Templom teret a Fazekas, Bocskai és az Ady Endre utca 

határolja, három oldalról sövény határolja. Ez olyan sövény, amit nem kell szabályosra nyírni 

és tavasszal virágzik. Most már annyira kiterült, hogy belelóg az úttest szelvényeibe. A 

Pétkomm Kft. vágja meg a sövényt az út felé, hogy ne lógjon be az úttestre, de a másik felét ne 

nyírja meg, mert akkor nem fog virágozni.  

 

Tordai Levente képviselő: Több utcában belógnak a fák elég rendesen. Körbe kellene járni az 

egész települést. Konkrétan ahogy megyünk az iskolához, fej magasságban lógnak be az ágak, 

ahol a régi zöldséges volt, esernyővel nem lehet elmenni. Nem vagyok magas ember, de eléri a 

fejemet.  

 

Béni Norbert polgármester: Hősök terére is volt kérve űrszelvényezés. Úgy tudom, hogy ki 

fognak jönni a hivatalból és körbejárják. Itt a kukásautó nem fért el és egy tűzoltóautó.  

 

b) Vaddisznó 

 

Béni Norbert polgármester: Vaddisznó tájékoztató. Bejelentés érkezett, hogy a kiskertekben 

nem csak vaddisznó van, hanem anyadisznó kis disznókkal. Megkérdeztük a vadásztársaságot 

és kettő lehetőséget ajánlott. Az egyik a csapdázás, aminek a vége az állat kilövése, vagy mivel 

külterület most már azt mondták, hogy kijönnek és kilövik az állatot, hogyha találkoznak vele. 

A csapdázás 700 ezer Ft körülbelül és ezért kérdezem, hogy milyen irányban induljunk el? 

Próbálkozzunk egy sima kijönnek és megpróbálják kilőni az állatot? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ki lehet lőni azt az állatot, aminek kölykei vannak? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Béni Norbert polgármester: Meglepődtem én is, hogyha a csapdába belekerül a vaddisznó 

akkor is ki kell lőniük, nem vihetik el máshová. A végeredmény ugyanaz mindkettőnek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt el kell mondani, hogy azért lövik most ki, mert NÉBIH 

utasítás van érvényben, az egész országban a sertéspestis járvány miatt és ezért kell kilőni 

minden vaddisznót. Más esetben, hogyha ez nincs, nem egészen ez az eljárás.  
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Molnár Gyula László képviselő: Ha jól értem, akkor a kilövés most ingyen van, a csapdázás 

meg 700 ezer forint. Így is, úgyis lelőnék az állatot. Akkor nem kell sokat gondolkodni.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Melyik módszer hordoz nagyobb veszélyt magában? A csapdában 

nem hordoz nagy veszélyt, hogyha kilövik, de ha éppen futás közben van és arra jár valaki. 

 

Béni Norbert polgármester: A csapdába meg belesétálhat bárki lényegében, amíg ki van 

rakva. Bízom benne, hogy a vadászok, akik ilyet elvállalnak kellően felkészültek ilyen 

szempontból.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Hallottunk már vadászbalesetet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szakember jön ki. Akárki nem lövödözhet.  

 

Béni Norbert polgármester: Kilövéses módszert próbáljuk meg? 

 

Mindenki: Igen.  

 

c) Lakótelepi lomtalanítás 

 

Béni Norbert polgármester: A lakótelepen megint non-stop lomtalanítás van. Az a kérdés, 

hogy az összetakarítást elindítsuk-e? 130 ezer forint lesz a településnek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Biztos te is észrevetted, mivel a lakótelepen élsz, hogy megy 

a hidegvíz felújítás. Vittek le sok mindent. Szerintem pár napot várjunk, hogy abból mi kerül a 

kukához még, hogy ne kelljen még egyszer.  

 

Béni Norbert polgármester: Mennyi legyen a pár nap? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyeztetni kellene a Reider Gáborral, hogy meddig tart ez a 

dolog, mikor van vége. Utána kellene elvinni.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha van felújító, akkor miért nem ő viszi el? Ismerünk ilyen 

történetet például a sporttelepen, hogy a vállalkozónak még mindig nem sikerült elvinni a 

maradék műfüvet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Igazad van, de amikor a vízrendszert cserélik, lehet beázás, 

stb. a pincében. Saját magunkkal nem szúrunk ki, ha várunk egy pár napot, amikor egyeztet a 

polgármester úr, hogy mikor van vége, hogy ne kétszer kelljen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Még mindig az a kérdésem, hogyha beázott a pince és 

gazdája van, jött a szerelő, kibontotta a csatornarendszert, kicseréli a csöveket, azoknak a 

megsérült, elázott, tönkrement limlomoknak valaha volt gazdája. Úgy gondolom, hogy a 

gazdának kellene azt a limlomot elvinni valamilyen hulladékfeldolgozó helyre, akár a 

hulladékudvarba, vagy az Inotai szeméttelepre. Várni fogunk és folyamatosan probléma lesz, 

de nem hiszem, hogy az önkormányzat feladata, hogy a lakóközösségeknél felújítások, 

problémák vannak, pénzt fizetnek a vállalkozóknak, hogy azt megoldja, de a sitt meg a szemét 

kikerülnek a közösség területére a kuka mellé és onnantól kezdve gazdátlanná válik. Még is 

csak az önkormányzat területén van, vigye el az önkormányzat. Nagyon nem tudom támogatni. 



18 

 

Lehet, hogy azért, mert családi házban lakom és nem tudom elképzelni, hogy a kitegyem a 

szemetet a ház elé, hogy majd valaki átesik rajta és ha zavarja, elviszi. 

 

Béni Norbert polgármester: Ilyen típusú hulladékot egyelőre még nem láttam. Bútorokat igen. 

A rendeletet meg felülvizsgáljuk, ami ehhez kapcsolódik és tervben van bírság kiszabása. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyelőre nincsen.  

 

Béni Norbert polgármester: Igen, ezért kellene elszállítanunk. Tartok attól, hogyha most 

elszállítjuk, karácsonyra ugyanígy fog kinézni a lakótelep.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Karácsonyra mindenképpen ugyanígy fog kinézni a 

lakótelep, mert a felgyülemlett szemetet ez a kukamennyiség nem tudja kezelni. Az utóbbi 

években szerencsére mindenki annyi ajándékot kap, hogy sajnos nem bírják el a kukák a 

csomagolóanyagot.  

 

Béni Norbert polgármester: Nem erre gondoltam, hanem a bútorokra. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Sajnos addig, amíg nem dolgozunk ki büntetőrendszert, meg 

olyan rendszert, ahol figyelni lehet és rajta kapni ezeket az embereket, gyakorlatilag 2-3 hetente 

várható ilyen kupac. Ezt mindenképpen meg kell oldani. Biztos vagyok benne, hogyha 2-3 

komolyabb bírság elmegy, akkor ennek is vége szakad.  

 

Béni Norbert polgármester: Elindíthatjuk ezt a takarítást? Aki egyetért vele, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy a polgármester úr 

rendelje meg a Liszt Ferenc utcai lakótelepen a lomok eltakarítását.  

 

Béni Norbert polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

17.41 órakor Béni Norbert polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

             Béni Norbert sl.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


